
فاصله دونده های ایران تا مسابقات جهانی

مسابقات دوومیدانی داخل سالن قهرمانی جهان حدود یک ماه دیگر برگزار 
می شود و ایران شانس رسیدن به یکی دو سهمیه را دارد.

به گزارش ایسنا، مسابقات دوومیدانی داخل سالن قهرمانی جهان از اول تا 
ســوم فروردین ۱۴۰۴ به میزبانی نانجینگ چین برگزار می شود و این انتظار 
وجود دارد که بیش از ۵۰۰ ورزشکار از ۱۲۰ کشور در این رویداد شرکت کنند.

آخرین باری که  ستارگان دوومیدانی جهان برای مسابقات جهانی دوومیدانی 
گرد هم آمدند، بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس بود. بنابراین مسابقات جهانی 
داخل ســالن نه تنها فرصتی برای ورزشکاران خواهد بود که در سطح جهانی 
رقابت کنند بلکه فرصتی برای دیدن ســتاره های جدید در صحنه بین المللی 

است.
دوومیدانی کاران برای کسب ورودی این مسابقات می توانند از طریق کسب 
رکورد ورودی یا قرار گرفتن در تاپ لیســت به قهرمانی جهان راه پیدا کنند. 
محدوده زمانی کسب سهمیه هم از ۱۱ شهریور ۱۴۰۳ آغاز شده است و تا ۱۹ 

اسفند ۱۴۰۳ ادامه خواهد داشت.
فرزانه فصیحی و حسن تفتیان دو دونده سرعتی ایران هستند که به تازگی 
رقابت خود را در مســابقات داخل سالن آغاز کرده اند تا سهمیه دوی ۶۰ متر 
این رقابت ها را کســب کنند. مریم طوسی نیز بهمن ماه در مسابقات دوی ۶۰ 
متر داخل ســالن آمریکا شرکت کرد و رکورد ۷.۴۳ ثانیه را به ثبت رساند که 

رکوردش به سهمیه مسابقات جهانی نزدیک نیست.  
در ماده ۶۰ متر زنان و مردان ۵۶ نفر می توانند ورودی کســب کنند که در 
بخــش زنان ۱۸ نفر از طریق رکورد ورودی و ۳۸ نفر از طریق تاپ لیســت و 
در بخش مردان ۱۷ نفر با رکورد ورودی و ۳۹ نفر از طریق تاپ لیســت راهی 
مسابقات می شوند. از طرفی رکورد وردی در بخش زنان ۷.۱۵ ثانیه و در بخش 

۶.۵۵ ثانیه است.
فرزانه فصیحی در آخرین مســابقه ای که تا الان شرکت کرده است رکورد 
۷.۳۱ ثانیه را در سوئیس ثبت کرد که می تواند به کسب ورودی از طریق تاپ 
لیست امیدوار باشد. این دونده در حال حاضر در رتبه ۵۴ تاپ لیست قرار دارد 
و تاکنون ســهمیه را از آن خود کرده اما باید سعی کند رنکینگ خود را حفظ 
کند و بین ۵۶ نفر برتر باقی بماند. البته این ورزشکار دچار مصدومیت شده و به 
گفته خودش حدود دو هفته از میادین دور خواهد بود. حسن تفتیان رکورددار 
دوهای ســرعت ایران هم در اولین مسابقه خود در بلژیک شرکت کرد و زمان 
۶.۷۲ ثانیه را به ثبت رساند؛ رکوردی که با ورودی مسابقات فاصله دارد و باید 
دید تفتیان در ادامه می تواند رکورد خود را بهبود ببخشــد یا نه. این دونده در 
حال حاضر در تاپ لیست نیست و باید دید در مسابقات بعدی چه رکوردی را 

ثبت می کند و بین ۵۶ نفر برتر قرار می گیرد یا خیر. 

واکنش مربی بلژیکی ایران
به ناکامی رکابزنان 

در آسیا
مربی خارجی تیم ملی دوچرخه ســواری ایران گفت: تیم های زیر ۲۳ سال 
و بزرگســالان به دلیل نداشتن تاکتیک کافی و تغذیه مناسب در طول مسیر 

مسابقه نتوانستند عملکرد خوبی داشته باشند.
جاناتان ویگنز مربی بلژیکی تیم ملی دوچرخه ســواری ایران در گفت وگو با 
ایســنا درباره ی عملکرد رکابزنان جاده ایران در مسابقات قهرمانی آسیا ۲۰۲۵ 
تایلند که تنها با دو مدال طلا  و نقره توســط آرش میرباقری همراه بود، بیان 
کرد: آنچه در تایلند دیدم، تلاش  رکابزنان و کادر فنی بسیار مثبت بود. ما شروع 
به ساختن یک تیم جوانان قوی کرده ایم، اما به تعداد بیشتری از رکابزنان زیر 
۲۳ ســال نیاز داشتیم تا تجربه کسب کنند و در مسابقات از نظر تاکتیکی به 

یکدیگر کمک کنند.
او ادامه داد: هر دو تیم زیر ۲۳ ســال و بزرگســالان به دلیل نبود تاکتیک 
کافی و همچنین اهمیت خنک نگه داشــتن بدن و تغذیه صحیح در مسابقه، 
نتوانستند عملکرد خوبی داشته باشــند، به ویژه اینکه دمای هوا در مسابقات 
۴۰ درجه سانتی گراد بود. همه این موارد درس های مهمی هستند که باید در 
مســابقات آینده به کار گرفته شوند. مهم ترین نکته این است که در بازی های 
آسیایی ۲۰۲۶ باید با یک تیم کامل از مردان و زنان شرکت کنیم زیرا در آنجا 
روند کسب سهمیه برای بازی های المپیک لس آنجلس ۲۰۲۸ آغاز خواهد شد.
ویگنز در پاســخ به این پرسش که انتظار داشــت رکابزنان زیر ۲۳ سال و 
بزرگســالان مدال بگیرند؟ گفت: اگر تیم های کوچکی بفرســتیم نمی توانیم 

جام باشگاه های کشتی آزاد خالی از ستاره نیست
مســئول برگزاری مســابقات کشتی آزاد جام باشــگاه های جهان گفت: با 
وجود کشــتی گیران خوب داخلی، نهمین دوره ایــن پیکارها در تهران، خالی 
از ســتاره نیســت. هادی حبیبی  در گفت  وگو با ایرنا اظهار کرد: نهمین دوره 
جام باشگاه های کشتی آزاد جهان قرار است ۲ و ۳ اسفندماه در سالن شهدای 
هفتم تیر تهران برگزار شود. این رقابت ها با حضور تیم هایی از کشورهای آلمان، 
جمهوری آذربایجان، ترکیه، ارمنستان، گرجستان و تاجیکستان برگزار خواهد 

شد.
وی ادامه داد: تیم بانک گردشــگری و بانک شــهر نیز به عنوان ۲ نماینده 
کشورمان در این رقابت ها حضور دارند. مسئول برگزاری جام باشگاه های کشتی 
آزاد جهان خاطرنشان کرد: با توجه به در پیش بودن رقابت های رنکینگ دار در 
آلبانی )۸ تا ۱۲ اســفند( و قهرمانی آسیا در اردن )۵ تا ۱۰ فروردین ۱۴۰۴(، 
نفرات مطرح حضور ندارد اما مســابقات خالی از ستاره نیســت چرا که نفراتی 
از جمله رضا اطری، علیرضا ســرلک، امیرمحمد یزدانی، احمد بذری، عزت الله 
اکبری و یدالله محبی در این تورنمنت حضور دارند. ملی پوش اســبق تیم ملی 
کشتی آزاد در پاسخ به این سوال  که تیم های خارجی با ترکیب کامل در تهران، 
حضور یافته اند یا خیر، گفت: هر تیم با ۱۰ کشتی گیر، مربی، سرپرست و یک 
داور در این جام حضور دارد. تاکنون هیچ تیمی درخواســتی مبنی بر حضور 
کشتی گیران ایرانی در ترکیب خود به ما نداده است. وی توضیح داد: بانک شهر 
به عنوان دومین نماینده کشورمان در این جام حضور دارد. هنوز سرمربی این 
تیم مشخص نیست اما هاشم حبیبی، محمد اسماعیل پور، مهدی براتی و سعید 
نیستانی به عنوان اعضای کادرفنی بانک شهر، تیم خوبی را روانه این مسابقات 
خواهند کرد. حبیبی همچنین در خصوص نبود کشــتی گیران مطرح در این 
جام گفت: برای برگزاری این مسابقات رئیس فدراسیون، سازمان لیگ کشتی 
و بانک گردشگری به عنوان حامی مالی، تلاش زیادی داشتند تا این رویداد در 
بالاترین سطح خود برگزار شود. تاکنون تیم های جمهوری آذربایجان، آلمان و 

تاجیکستان برای حضور در جام باشگاه های جهان وارد تهران شده اند.

دوومیدانی

دوچرخه  سواری

کشتی

گزینه غیر منتظره 
برای جانشینی آنچلوتی

ســایت فوتبال اسپانیا از ســرمربی جوان بورنموث به 
عنــوان گزینه جدیــد و غیر منتظره رئــال مادرید برای 

جایگزینی کارلو آنچلوتی یاد کرد.
به گزارش ایســنا، به نظر می رســد کارلــو آنچلوتی 
فصل پایانی حضورش در رئال مادرید را ســپری می کند. 
مدتهاســت که بحث جایگزین کارلو آنچلوتی در نیمکت 
رئال مادرید مطرح است و به نظر می رسد که ژابی آلونسو 
ســرمربی موفق بایر لورکوزن بیشــترین شانس را برای 

رسیدن به نیمکت رئال دارد.
ســایت فوتبال اســپانیا با اعلام اینکه ژابی آلونســو 
همچنان گزینه نخســت رئال مادرید بــرای جایگزینی 
کارلتو اســت، نوشت: آلونســو همچنان بیشترین شانس 
را بــرای جایگزینــی آنچلوتی دارد و گزینه نخســت و 
مورد علاقه ســران باشــگاه رئال مادرید است اما او تنها 
گزینه نیست. آندونی ایرائولا، سرمربی جوان و اسپانیایی 
بورنمــوث، گزینه جدید رئال بــرای جایگزینی آنچلوتی 

است.
بورنموث با هدایت ایرائولا نتایج درخشــانی در فصل 
جاری لیگ برتر انگلیس کسب کرده است؛ به طوری که 
در رده پنجم جدول رده بندی قــرار دارد و همین باعث 
شــده تا سرمربی اسپانیایی اش مشــتریان زیادی داشته 
باشــد. از تاتنهام به عنوان مشــتری جدی این سرمربی 

اسپانیایی یاد می شود.

اعتراف کمپانی بعد 
از صعود سخت بایرن

ســرمربی بایرن مونیخ اعتراف کــرد که تیمش برای 
صعود به دور بعد لیگ قهرمانان اروپا به مشکل خورد.

به گزارش ایسنا، بایرن مونیخ به سختی توانست به دور 
یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا صعود کند. بایرن در 
بازی برگشــت برابر سلتیک با تساوی یک بر یک متوقف 
شــد اما با توجه به پیروزی یک بر صفر در بازی رفت به 

دور بعد لیگ قهرمانان اروپا صعود کرد.
ونسان کمپانی در نشست خبری بعد از مسابقه گفت: 
بازی ســختی بود و فکر می کنم در نیمه دوم فرصت های 
زیادی برای زدن دو یا ســه گل داشتیم. ما در شش روز 
گذشــته انرژی زیادی مصرف کرده ایم. در نهایت هشت 
امتیاز در لیگ جلوتر هســتیم و بــه مرحله بعدی لیگ 
قهرمانــان اروپا صعود کرده ایم و این نشــان می دهد که 
وضعیت ما خوب اســت.او ادامــه داد: اکنون زمان کمی 
برای ریکاوری داریم. البته ما همیشــه می خواهیم تسلط 
داشــته باشیم و خیلی بهتر از حریف باشیم؛ به ویژه اینجا 

در آلیانس آره نا اما نتیجه همیشه مهم ترین چیز است.
کمپانــی در پایان گفت: ما از این بازی درس خواهیم 
گرفت. همانطور که گفتم باید به وضعیت و شــرایط تیم 

قبل از بازی ها نگاه کنیم.
ما بازی های زیادی انجام داده ایم. سه روز پیش مقابل 
لورکوزن و شش روز پیش مقابل سلتیک سخت جنگیدیم 
تا به نتیجه ای برسیم که به ما کمک کرد. به هر حال فشار 
بازی ها زیاد بوده و طبیعی است که خستگی وجود داشته 

باشد و نتوان همیشه در یک سطح بسیار بالا بازی کرد.

جدیدترین گزینه جانشینی طارمی
در اینتر 

یک رســانه ایتالیایی در خبری مدعی شــد که سران 
باشگاه اینتر به دنبال جذب یک مهاجم برزیلی برای تیم 

خود هستند.
به گــزارش خبرآنلاین؛ عملکرد ضعیف و ناامیدکننده 
مهدی طارمی مهاجم تیــم ملی فوتبال ایران در پیراهن 
تیم اینتر باعث شده تا رسانه های ایتالیایی گمانه زنی های 
زیــادی را بابت جدایی احتمالــی او تا پایان فصل مطرح 

کنند.
رســانه »کوریره دلواسپورت« در این خصوص نوشت: 
کــوره آ و آرناتوویــچ قطعاً اینتر را تــرک خواهند کرد و 
این باشــگاه همچنین به آینده مهدی طارمی که به طور 

فزاینده ای نا امیدکننده ظاهر شده، فکر می کند.
پشت ســر تورام و لائوتارو، اینتر با کمبود گزینه های 
هجومی روبه رو اســت و بنابراین به دنبال راه هایی برای 
تقویــت خط حمله و پر کردن بزرگ ترین خلأ در ترکیب 

کنونی خود است.
از این رو اینتر به دنبال یوری آلبرو، مهاجم تیم فوتبال 
کورینتیانس برزیل است که سال گذشته ۳۱ گل به ثمر 
رسانده و تا کنون در رقابت های داخلی فقط سه گل زده 

است. 
این بازیکن متولد سال ۲۰۰۱ که پیش از این در اروپا 
با زنیت بازی کرده می تواند به اینتر کمک کند؛ از جمله 
توانایی در عمق )ماننــد ایموبیله( و تکنیکی که از نقش 
اولیه اش به عنوان مهاجم دوم ناشی می شود و می تواند در 
تمام نقاط خط حمله حرکت کند هرچند در حال حاضر 

اولویت اصلی اینتر، سانتیاگو کاسترو است.

خارجی

ویژه
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الریان،  مقابــل  پیروزی  کســب 
برنامه استقلال در آخرین ماه سال را 
تحت الشــعاع قرار داد و حالا روزهای 
در  سختی  بسیار  البته  و  هیجان انگیز 

انتظار آبی پوشان پایتخت است.
به گــزارش فوتبــال ۳۶۰، هــواداران 
اســتقلال بعــد از گذرانــدن یــک فصل 
کابوس وار که توأمان با ناکامی های سریالی 
و تیره روزی هــای بی پایان بود، بغض شــان 
ترکید و توانســتند بعد از مدت ها، جشــن 
و شــادی را در اردوی تیم خــود ببینند و 
شادمان شــوند؛ حالا استقلال تنها نماینده 
ایران در مرحله حذفی لیگ نخبگان آســیا 
اســت و این صعود نه به لطف تساوی و راه 
 یابــی به مرحله بعد براســاس تفاضل گل، 
بلکه برآمده از یک نمایش هجومی و کسب 
پیــروزی ۲گله برابر الریــان در خاکِ قطر 

به دست آمده است.
آبی پوشان راه نسبتاً همواری برای صعود 
داشــتند و فقط نباید به الریان در خانه اش 
می باختنــد اما با توجه بــه در پیش بودن 
رویارویی با الهلال در صورت هشتم شــدن 
در مرحلــه گروهــی لیگ نخبگان آســیا، 
استقلالی ها عزم خود را برای کسب پیروزی 
جزم کردند و توانســتند ۲گل بزنند و حالا 
در قامت تیم رتبه ششــم بایــد به مصاف 
النصرِ رده ســومی بروند که این تیم هم تا 
بن دندان مسلح است اما طبیعتاً از نظر فنی 
و کیفی، نسبت به الهلال شرایط ضعیف تری 
دارد و می توانــد رویارویی با این تیم، قرعه 

مطلوب تری برای آبی ها باشد.
تا شــبِ عید تقویم آبی هــا جای خالی 

ندارد
اســتقلالی ها در شــرایطی موفق شدند 
دومین ماه از آخرین فصل ســال ۱۴۰۳ را 
با کســب پیروزی دراماتیک و جذاب برابر 
الریــان به پایــان ببرند که حــالا این برد 
زمینه ســاز فشرده تر شــدن برنامه شان در 
آخرین ماه ســال شــد. پیش از رسیدن به 
تعطیلات فیفادی که همزمان با تعطیلات 
نوروزی است، آبی ها باید در آخرین روزهای 
سال ۱۴۰۳، مســابقات سخت و سرنوشت 
اما هیجان انگیزی را پشــت ســر بگذارند و 
نگاه کلی به برنامه های باشــگاه اســتقلال 

در ماه اســفند نشــان می دهد که روزهای 
هیجان انگیز، مخوف و البته سرنوشت سازی 

در انتظار آبی پوشان پایتخت است.
قدم اول در آخرین ماه سال

چه خبر از سرمربی؟
وضعیــت  تعیین تکلیــف  بدون شــک 
کادرفنــی، توافــق بــا ماتزاری یــا گزینه 
خارجی دیگر و یا ادامه همکاری با سهراب 
بختیاری زاده، اولین و جدی ترین ماموریت 
آبی ها در آخرین ماه سال محسوب می شود 
و انتظــار مــی رود که تا جدال روز شــنبه 
برابر نســاجی که بیستمین مســابقه این 
فصل اســتقلال در لیگ برتر است، تکلیف 

کادرفنی رسماً مشخص شده باشد.
هم داربی در راه است و هم پیکار با 

رونالدو و رفقا
فوتبال آســیا هنوز زمان  کنفدراسیون 
دقیق برگزاری دوئل با النصر را اعلام نکرده 
اما پیش بینی می شود که روزهای ۱۴ و ۲۱ 
اسفند، اســتقلال به مصاف این تیم برود. 
آبی هــا پیش از جدال با النصر باید روز نهم 
اســفندماه در تهران به مصاف پرسپولیس 
برونــد و جالب آنکه در نبــرد دور رفت با 

النصر هم میزبان هستند تا در فاصله کمتر 
از یک هفته، ۲ بازی سرنوشت ساز و حیاتی 
بــرای آبی ها در ورزشــگاه آزادی به انجام 
برسد که کسب موفقیت در این ۲ مسابقه، 
می تواند همه تیره روزی های استقلال در از 
ابتدای فصل را به دستِ فراموشی بسپارد اما 
اگر عکسِ این اتفاق رخ بدهد، مطمئنا نمک 
به زخم آبی ها پاشــیده خواهد شد و خیلی 
زود دوباره جوِ رختکن آبی ها تغییر می کند.

تاریخ ساز  استقلال هم می خواهند  زنان 
شوند

باشگاه استقلال نه تنها در بخش مردان، 
ماهی سرنوشت ســاز را در پیش دارد و باید 
وضعیــت کادرفنی اش را تعیین تکلیف کند 
و در مســابقات حساسی چون پرسپولیس 
و النصر به میدان بــرود که در بخش زنان 
هم تیم اســتقلال در مرحله دوم لیگ دو 
باید به مصاف نماینده کرمانشــاه )میزبان(، 
ذوب آهن اصفهان، و خیبر خرم آباد برود که 
اگر زنــان آبی پوش بتوانند جزو ۲ تیم برتر 
گروه خود باشــند، آن ها راهی لیگ دسته 
اول می شــوند و فصل آینده در این سطح 
از رقابت هــا کار خــود را دنبال می کنند تا 

اهمیت ماه اســفند برای باشــگاه استقلال 
بیش از پیش افزایش پیدا کند.

در انتظار تعیین تکلیف رسمی 
سازمان لیگ

اســتقلال فعلًا در برنامــه اش تقابل با 
نســاجی و پرســپولیس را می بیند و هنوز 
برنامه ادامه مسابقات لیگ برتر رسماً اعلام 
نشده است. با این وجود به نظر می رسد که 
تا پیش از تعطیلات فیفادی، مســابقات تا 
هفته بیست وســوم پیش برود و در چنین 
شــرایطی، باید دیــد مصاف با هــوادار و 
ذوب آهن )در اصفهان( چــه زمانی برگزار 
خواهد شــد. البته که با توجه به فشردگی 
مسابقات آســیایی، احتمال تعویق مصاف 
بــا هوادار وجــود دارد و به نظر می رســد 
که آبی ها برای تنظیــم دقیق برنامه کاری 
خود در ماه اســفند باید چشم انتظار اعلام 
رســمی سازمان لیگ باشند اما آنچه مسلم 
است اینکه آخرین ماه ســال ۱۴۰۳ برای 
آبی ها به حیاتی ترین و سرنوشت ســازترین 
ماه ســال برای اســتقلالی ها تبدیل شده 
 اســت و باید دید آن ها این مــاه را چگونه 

پشت سر می گذارند.

بازی های  پرتاب دیســک  قهرمان 
آســیایی هانگژو در واکنــش به خبر 
اظهار  کرد  عنوان  محرومیتش  تعلیق 

ندامت نکرده است.
فدراسیون دوومیدانی  ایسنا،  به گزارش 
خبری مبنی بر تعلیق محرومیت حســین 
رســولی قهرمان پرتاب دیســک بازی های 

آسیایی هانگژو منتشر کرد.  
محرومیت حسین رسولی به حالت 

تعلیق درآمد
در بخشــی از این خبر آمده است :«این 
کمیتــه از آنجایی که تجدیــد نظر خواه با 
اظهار ندامت و تعهد به رعایت کلیه ضوابط 
و مقررات فدراســیون دوومیدانی جمهوری 
اســلامی ایران خواســتار اعمال مساعدت 
جهت بازگشــت به فضای ورزشی گردیده 
اســت و از آنجایــی که هرگونــه وقفه در 
فعالیت های ورزشــی قهرمانان موجب بروز 

اختــلال در روند قهرمانی ایشــان خواهد 
بود، و نظر بــه اینکه تجدیدنظــر خواه از 
تاریــخ ۱۴۰۳/۱۰/۱۰ از حضــور در محل 
کمپ تیم هــای ملی محروم بوده اســت، 
همین مقدار محرومیت را در حق وی کافی 
دانســته از این رو با تقلیل مدت محرومیت 
از یک ســال به ۹ ماه از همراهی تیم های 
ملی و تعلیق تمــام آن برای مدت ۱۸ ماه، 
رای تجدیــد نظر خواه را اصــلاح و تایید 

می نماید.«
گریه های قهرمان دوومیدانی 

بازی های آسیایی پشت در بسته 
آفتاب انقلاب! 

در واقــع فدراســیون دوومیدانی عنوان 
کرده که حسین رسولی اظهار ندامت کرده 

است.
این در حالی است که رسولی در مطلبی 
که در صفحه اینستاگرام خود منتشر کرده، 

اظهار ندامت را تکذیب کرد و گفت: »اظهار 
ندامت هیچوقت نکردم و نخواهم کرد چون 
حق با من بوده است. فقط در آخرین جلسه 
کمیته استیناف گفتم که همیشه قانون را 
رعایت کــردم و رعایت خواهم کرد. همین. 

این خبر باید اصلاح شود.«

حذف حسین رسولی از اردوی تیم ملی 
دوومیدانی پس از حاشیه های اخیر

با توجه به واکنش حســین رسولی به نظر 
می رسد اختلاف بین این ورزشکار با فدراسیون 
همچنان ادامه دارد و باید دید فدراســیون در 

این مورد چه واکنشی نشان می دهد.  

رسولی مقابل فدراسیون دوومیدانی ایستاد

هم مخوف، هم هیجان انگیز!

اسفندتاریخیانتظاراستقلالیهارامیکشد

دست رد ماتزاری به پیشنهاد استقلال در کار پرسپولیس دخالت نکرده ام
سرمربی سابق تیم فوتبال 
ناپولی قصد حضور در ایران 
را نــدارد و تیم جدید او در 

سری آ ایتالیا خواهد بود.
بــه گــزارش  مهــر، پس از 
از  موسیمانه  پیتســو  استعفای 
هدایــت تیم فوتبال اســتقلال 
تهران مدیران این باشــگاه برای 
دومیــن بــار در فصــل جاری 

سهراب بختیاری زاده را به عنوان سرمربی موقت تیم خود انتخاب و مذاکره با گزینه های 
مختلف را آغاز کردند. چندی قبل مدیران باشگاه استقلال توانستند والتر ماتزاری سرمربی 
سابق تیم های ناپولی و اینتر را راضی به حضور در ایران کنند که این سرمربی ایتالیایی برای 
سنجش شــرایط و امکانات استقلال دستیار اول به همراه وکیل خود را به تهران فرستاد 
تا از نزدیک امکانات استقلال را مشاهده کنند و این دو فرد پس از بازی با شمس آذر در 
مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی جلسه ای را با مدیران باشگاه استقلال برگزار کردند و 
برای دریافت جواب نهایی ماتزاری راهی ایتالیا شدند.تا به امروز هنوز ماتزاری جواب قطعی 
به آبی ها نداده اســت اما شــواهد نشان می دهد که او قصدی برای حضور در فوتبال ایران 
را ندارد. پیش از این تیم پرسپولیس هم به دنبال جذب ماتزاری بود که این مربی به آنها 
پاسخ منفی داده بود. رســانه »ternanatime« ایتالیا در خصوص آینده مربیگری والتر 
ماتزاری نوشت: سرمربی سابق ناپولی و اینتر، در آستانه بازگشت به سری آ قرار دارد و به 

زودی قراردادش را با تیمی جدید امضا خواهد کرد.
آخرین تجربه های ناموفق در سری آ

در بازگشت به ایتالیا، سه دوره مربیگری متوالی او در سری آ نیز چندان درخشان نبود. 
در تورینو، هرچند دو فصل ابتدایی عملکرد خوبی داشت، اما در میانه فصل ۲۰۲۰/۲۰۱۹ 
برکنار شــد. در کالیاری، زمانی که تیم در رتبه هجدهم جدول بود، اخراج شــد و مربی 
جایگزینش موفق شد تیم را در سری آ حفظ کند. در ناپولی نیز، زمانی که فصل گذشته 
به عنوان جانشین رودی گارسیا منصوب شد، تنها پس از چند بازی و کسب ۱۵ امتیاز از 

کار برکنار شد.
فرصتی جدید برای ماتزاری؟

اکنون، ممکن است فرصت تازه ای برای این مربی ۶۲ ساله فراهم شود؛ فرصتی که نباید 
از دســت برود. گفته می شود باشگاه امپولی که در رتبه هفدهم جدول سری آ قرار دارد و 

وضعیت بحرانی ای را سپری می کند، به دنبال جذب او است.
امپولی که نیم فصل اول را به خوبی پشت سر گذاشته و حتی در مقطعی به نیمه بالایی 
جدول نزدیک شده بود، در هفته های اخیر افت شدیدی داشته و در ۱۰ بازی گذشته، تنها 
دو امتیاز کســب کرده اســت. آخرین پیروزی این تیم به ۸ دسامبر و برد ۴ بر یک مقابل 

ورونا برمی گردد.
تغییرات روی نیمکت امپولی

در حال حاضر، امپولی بحرانی ترین تیم سری آ محسوب می شود و فاصله اش با منطقه 
سقوط تنها یک امتیاز است. در همین حال، پارما که در رتبه هجدهم قرار دارد، به تازگی 
ســرمربی خود، فابیو پکیه، را برکنار کرده است؛ تصمیمی که می تواند شرایط این تیم را 
متحول کند. به همین دلیل، سران امپولی نمی خواهند زمان را از دست بدهند و جدی تر 

از قبل به برکناری روبرتو داورسا و جایگزینی او فکر می کنند. 

ایران  فوتبال  پیشکسوت 
گفت:  پرسپولیس  باشگاه  و 
سر سوزنی در کار پرسپولیس 
در  نکــرده ام چون  دخالتی 
نهایــت پولــش را بازیکن 
می گیــرد و چرا مــن باید 

فحشش را بخورم.
گفت وگو  در  پرویــن  علــی 
ایســنا دربــاره وضعیت تیم  با 

پرســپولیس بیان کرد: وقتی ما بازی می کردیم هــواداران کمتر بودند اما الان همه مردم 
و حتی در جهان دو باشــگاه پرســپولیس و اســتقلال هوادار دارند. به نظرم پرسپولیس 
می توانست تیم النصر را شکست دهد و حالا نمی دانم بازیکنان استرس داشتند یا موضوع 
دیگری وجود داشت. درست هزینه آنچنانی کردند اما تیمی نبود نتوانیم آن ها را شکست 

دهیم و ما باید قبول کنیم که فوتبال ما از آسیا عقب است.
پروین در مورد مصاحبه ای که از او منتشــر شده بود مبنی بر این که تراکتور قهرمان 
لیگ اســت گفت: من خدا را قسم می خورم همیشه گفته ام باید بازی های پرسپولیس را 
تنها ببینم و یک ربع آخر را راه می روم و بازی را نگاه می کنم بعد من با این شرایط بیایم 
بگویم تراکتور قهرمان اســت؟  الان هم نظرم این اســت پرسپولیس دو برد خوب بیاورد 
می تواند قهرمان لیگ شــود.  او در مورد عملکرد سرمربی جدید باشگاه پرسپولیس گفت: 
الان نمی توان تشخیص داد اما در بازی چرا پنج هافبک گذاشت. دهه شصت داور سوت را 

می زد ما دو بر صفر جلو بودیم. البته هم باید همین کار را می کردند. 
وی در مورد این که گفته شــده درویش از پروین برای جذب بازیکنان و کارتال سوال 
کرده و پروین در انتخاب بازیکنان دخالت داشته است، تصریح کرد: من اهل قسم نیستم 
اما به همان امام رضا)ع( قسم می خورم که من هیچ دخالتی در کار پرسپولیس نداشتم و 
آقای درویش هم اهل این مسائل نیست. او ۳۰۰ میلیارد پارسال و امسال هم ۳۰۰ میلیارد 
آورد در حالی که هر مدیری قبلا آمده فقط بدهی گذاشــته اســت. این را هم باید در نظر 
بگیریم که اگر بازیکن نمی تواند توپ را به گل تبدیل کند آقای درویش مقصر است؟ حتی 
یک نوک ســوزن در مورد بازیکنان از من سوال نکرد. کریم باقری شاگرد خوب من است 
اما شماره تلفن او را ندارم و حتی اگه زنگ بزند هم همیشه شماره او را نمی شناسم. من او 
را بعد از ۳ سال در مراسم ختم دیدم و تمام. بعد در تلویزیون می گویند که علی پروین در 

انتخاب بازیکنان نقش داشته است؛ من می دانم که از کجا آب می خورد. 
پروین ادامه داد: درویش را نقد کنند اما حرفی بزنند که منطق قبول کند. 

او در مــورد مدیریت درویش تاکید کرد: به نظرم درویش مدیری اســت که خوب کار 
می کند. الان سقف قرارداد گذاشته اند و همین بساط ها را گذاشته اند که نمی توان کار کرد. 
ما از آســیا عقب هســتیم و اگر این را قبول کنیم، رشد می کنیم. فدراسیون فوتبال باید 
سقف را بردارد و اجازه بدهد هر کسی هر چقدر می خواهد خرج کند. یک باشگاه می تواند 
زیاد خرج کند و یک باشــگاه دیگر نمی تواند. مردم ما از اســتقلال و پرسپولیس قهرمانی 
می خواهند. زمانی به دولت روحانی می گفتم  پول نیست از این دو تیم استفاده کنند. شما 

می دانید آقای درویش چقدر بدهی ها را تسویه کرده است. 
کاپیتان سال های دور تیم ملی در مورد انتقاد از امیر قلعه نویی نیز اظهار کرد: وقتی تیم 
صدر جدول است و به جام جهانی رفته می توان انتقاد کرد؟ جام جهانی نباید زنگ تفریح 

نباشیم. از الان بازی های تدارکاتی و دوستانه و امکانات را فراهم کنند.


